
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

17 березня 2016 року                         м. Черкаси                                              № 4

         

 

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань екології, використання природних ресурсів  

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

 

Всього членів комісій  -   13  

На засіданні присутні  -   10 

 

ПРИСУТНІ: 

Голова  комісії – Омаргалієв К.С. 

Секретар комісії – Плічко Г.І. 

 

Члени комісії: Вусик В.М., Полозов В.О., Пошиваник М.М., Редько Р.В.,                

Чен В.Є., Морозюк М.О., Ніжніков В.М., Рябошлик О.В.  

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Гура С.В., Жмуд Ю.М., Копійченко В.П.                                             

                                                 

На засідання комісії запрошені:  

Волкович 

Володимир Миколайов 

- депутат обласної ради, член депутатської 

фракції політичної партії Всеукраїнське 

об’єднання «Свобода» 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та природних 

ресурсів облдержадміністрації 

Захарченко 

Олександр Вікторович 

- інженер охорони праці ТОВ «Відродження» 

 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

Маринчак 

Анатолій Іванович 

Мушієк 

Михайло Григорович 

- 

 

- 

головний інженер ТОВ «Пономар» 

 

депутат обласної ради, член депутатської 

фракції політичної партії Всеукраїнське 

об’єднання «Батьківщина» 



Павличук 

Володимир Миколайович 

- депутат обласної ради, член депутатської 

фракції політичної партії Всеукраїнське 

об’єднання «ЧЕРКАЩАНИ»   

Поліщук 

Сергій Анатолійович 

- в.о. начальника Державної екологічної 

інспекції в Черкаській області 

Притика 

Михайло Михайлович 

- директор ТОВ «Жашків-Райагробуд»  

 

Савенко 

Михайло Романович 

- інженер по техніці ТОВ «Пономар» 

Чорний  

Микола Гаврилович 

- кандидат біологічних наук, голова Черкаської 

обласної організації Українського товариства 

охорони природи 

Шевчук 

Микола Петрович 

- заступник директора Департаменту з питань 

цивільного захисту та оборонної роботи 

облдержадміністрації  

Якименко 

Сергій Вікторович 

- директор ТОВ «Пономар» 

   

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

 1. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2015 рік. 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

-  директор Департаменту фінансів обласної  

державної адміністрації 

2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015 №2-3/VII 

«Про обласний бюджет на 2016 рік». 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

-  директор Департаменту фінансів обласної  

державної адміністрації 

 3. Про надання гірничого відводу ТОВ «Жашків-Райагробуд» для 

розробки Жашківського родовища суглинків. 

Притика 

Михайло Михайлович 

- 

 

директор ТОВ «Жашків-Райагробуд»  

 

4. Про надання гірничого відводу ТОВ «Відродження» для розробки 

Жашківського-І родовища суглинків. 

Захарченко 

Олександр Вікторович 

- інженер з охорони праці ТОВ 

«Відродження» 
 

 

 

 

5. Про надання погодження ТОВ «Пономар» на користування ділянками 

надр з метою геологічного вивчення, у тому числі дослідно-промислову 

розробку, родовища прісних підземних вод в адмінмежах Софіївської та 

Яснозірської сільських рад Черкаського. 

Якименко 

Сергій Вікторович 

- 

 

директор ТОВ «Пономар» 

 
 

 

 

 

6. Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області. 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та 

природних ресурсів облдержадміністрації 

7. Про виконання рішення обласної ради від 17.04.2014 № 31-4/VI 

«Про обласну програму вилучення, утилізації, знищення та знешкодження 

непридатних або заборонених до використання пестицидів і агрохімікатів та 

тари від них на 2014 – 2015 роки». 



Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та 

природних ресурсів облдержадміністрації 

8. Про обласну програму вилучення, утилізації, знищення та 

знешкодження непридатних або заборонених до використання пестицидів і 

агрохімікатів та тари від них на 2016 – 2018 роки. 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та 

природних ресурсів облдержадміністрації 

9. Про комплексну програму забезпечення функціонування та розвитку 

мобілізаційної готовності та мобілізації, фінансування заходів, спрямованих на 

підвищення рівня бойової готовності військових частин Збройних Сил 

України, Національної гвардії України та Державної прикордонної служби 

України на 2016 – 2017 роки. 

Шевчук 

Микола Петрович 

- заступник директора Департаменту з 

питань цивільного захисту та оборонної 

роботи облдержадміністрації 

10. Про екологічну стратегію Черкаської області до 2020 року. 

Волкович 

Володимир Миколайович  

- депутат обласної ради, член депутатської 

фракції політичної партії Всеукраїнське 

об’єднання «Свобода» 

Карманнік 

Роман Володимирович 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- 

 

- 

 

директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

начальник управління екології та природних 

ресурсів облдержадміністрації 

11. Про розгляд звернення Київського еколого-культурного центру щодо 

підготовки проекту рішення обласної ради про заборону санітарних рубок в 

об’єктах природно-заповідного фонду. 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та 

природних ресурсів облдержадміністрації 

12. Інформація щодо вивчення питання з приводу ситуації в поселенні 

Орбіта Чигиринського району. 

Редько 

Роман Васильович 

- депутат обласної ради, член постійної 

комісії 

13. Про розгляд листа постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики.                         

Омаргалієв 

Костянтин Сапартаєви 

- 

 

 голова постійної  комісії 

14. Про резолюцію протестної акції щодо будівництва птахофабрик у 

Чигиринському районі. 

Омаргалієв 

Костянтин Сапартаєвич 

-  голова постійної  комісії 

 

   

 1.СЛУХАЛИ:  

 Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії з  проектом рішення 

«Про звіт про виконання обласного бюджету за 2015 рік» і поінформувала, що 

за 2015 рік до обласного бюджету надійшло 4 116 273,5 тис. грн., в т.ч. власні 

та закріплені надходження – 563 871,5 тис. грн. (118,6 відс. до показників 



розпису на рік), базової дотації 36 385,8 тис. грн. (100 відс.), стабілізаційної 

дотації – 53 685,8 тис. грн. (100 відс.), субвенцій з державного бюджету на 

виконання загальнодержавних програм – 3 457 811,0 тис. грн. (98,1 відс.) та 

субвенції з місцевих бюджетів – 4 519,5 тис. грн. (90,3 відс.). надходження в 

рамках програм допомоги і грантів міжнародних фінансових організацій та 

Європейського Союзу – 3 753,2 тис. грн. 

 До загального фонду обласного бюджету надійшло 405 248,5 тис. грн. 

Власних доходів, що становить 111,8 відс. до завдання на звітний період, 

понад план надійшло 42 892,8 тис. грн. До спеціального фонду обласного 

бюджету надійшло 158 623,0 тис. грн. власних доходів. 

Наталія Миколаївна зазначила, що за рахунок грошових стягнень за 

шкоду, заподіяну порушенням законодавства про охорону навколишнього 

природного середовища внаслідок господарської та іншої діяльності, та 

невикористаного залишку коштів природоохоронного фонду станом на 

01.01.2015 профінансовані видатки в сумі 2 123,1 тис. грн., з них: 1 268,9 тис. 

грн. – на охорону та раціональне використання природних ресурсів; 473,9 тис. 

грн. – на виготовлення проектно-кошторисної документації по полігону 

твердих побутових відходів у м.Сміла (КТКВ 240602); 380,3 тис.грн – на 

надання субвенцій місцевим бюджетам (Канівському міському (261,3 тис.грн.) 

– на реконструкцію ділянки самопливного каналізаційного колектора на 

очисні споруди м. Канева в межах від музею Т. Г. Шевченка до КНС № 7 та 

проведення першочергових невідкладних робіт з ліквідації наслідків 

надзвичайної ситуації на каналізаційній насосній станції № 2 в м. Канів; 

Шполянському районному (119,0 тис.грн.) – на утилізацію, знищення та 

знешкодження непридатних або заборонених до використання пестицидів. 

Повний перелік об’єктів, що фінансувалися за рахунок бюджету ровитку, та 

природоохоронних заходів. 

 Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток 1). 

 

В обговоренні взяли участь: Ніжніков В.М., Морозюк М.О.          

 

Ніжніков В.М. запропонував підтримати проект рішення                                      

та рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 2). 

  „За“ -  10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

2.СЛУХАЛИ:  

 Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії з  проектом рішення 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015 №2-3/VII «Про 

обласний бюджет на 2016 рік»» і поінформувала, що на природоохоронні 

заходи, де головним розпорядником коштів – Департамент капітального 

будівництва облдержадміністрації спрямовується 30 278,268 тис. грн., з них 29 

950,0 тис. грн. надходжень екологічного податку та 328,268 тис. грн. 



невикористаного станом на 01.01.2016 залишку коштів природоохоронного 

фонду.  

В результаті збільшуються видатки:  

 21 193,808 тис. грн. по КТКВ 240601 "Охорона та раціональне 

використання природних ресурсів", в т.ч.: 

 - 4 113,040 тис. грн. – на реконструкцію каналізаційних очисних споруд смт 

Катеринопіль Черкаської області; 

 - 567,497 тис. грн. – на реконструкцію очисних споруд стаціонару 

Шполянської центральної районної лікарні імені братів М.С. і О.С. 

Коломійченків; 

 - 16 513,271 тис. грн. – нерозподілені видатки (у т.ч. 15 281,1 тис.грн. будуть 

розподілені на конкурсних засадах на умовах фінансування з місцевими 

бюджетами (10 відс. місцеві бюджети, 90 відс. обласний бюджет)).  

 9 084,460 тис. грн. по КТКВ 250380 "Інші субвенції" для надання 

субвенцій місцевим бюджетам, в т.ч.: 

- 4 200,0 тис. грн. – відповідно до звернень депутатів обласної ради; - 3 

494,460 тис. грн. – Кам’янському районному бюджету на реконструкцію 

каналізаційних очисних споруд м. Кам’янка Черкаської області; 

- 1 390,0 тис. грн. – Лисянському районному бюджету на розчистку русла для 

підтримки сприятливого гідрологічного режиму та санітарного стану ставка 

“Цегельня”, с. Журжинці Лисянського району. 

 Розподіл видатків наведено в додатках № 5.2 та № 7 до проекту рішення 

та додатку 2 до пояснювальної записки. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток 3). 

 

В обговоренні взяли участь: Плічко Г.І., Ніжніков В.М., Морозюк М.О.,  

Вусик В.М., Полозов В.О., Редько Р.В., Чен В.Є.         

 

Ніжніков В.М. запропонував підтримати проект рішення                                       

та рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 4). 

  „За“ -  10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

          

3.СЛУХАЛИ:  

Омаргалієва К.С., який ознайомив членів комісії з проектом рішення                

«Про надання гірничого відводу ТОВ «Жашків-Райагробуд» для розробки 

Жашківського родовища суглинків». 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

  Притика  М.М., який поінформував депутатів про діяльність ТОВ 

«Жашків-Райагробуд», зокрема зазначив, що в зв’язку з продовженням дії 

Спеціального дозволу на користування надрами  №495 наказ від 18.11.2015 р. 

№ 378 для подальшої розробки Жашківського родовища суглинків до 2035 



року,  ТОВ «Жашків-Райагробу просить продовжити дію гірничого відводу, 

наданого Черкаською обласною радою за № 12 від 19 серпня 2013 року згідно 

з рішенням № 16-10 від 04.07.2000р. (зі змінами, внесеними рішенням від 

21.06.2013 р. № 23-6/VI), з метою Жашківського родовища суглинку на термін 

дії Спеціального дозволу.   

 

В обговоренні взяли участь: Омаргалієв К.С., Вусик В.Г.,                      

Морозюк М.О., Чен В.Є.         

           

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення                                          

та рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 6). 

 

  „За“ -  10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

4.СЛУХАЛИ: 

Омаргалієва К.С., який ознайомив членів комісії з проектом рішення                

«Про надання гірничого відводу ТОВ «Відродження» для розробки 

Жашківського-І родовища суглинків». 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 7). 

 

В обговоренні взяли участь: Омаргалієв К.С., Вусик В.Г. 

 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення                                    

та рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 8). 

  „За“ -  10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

5.СЛУХАЛИ: 

Омаргалієва К.С., який ознайомив членів комісії з проектом рішення                

«Про надання погодження ТОВ «Пономар» на користування ділянками надр з 

метою геологічного вивчення, у тому числі дослідно-промислову розробку, 

родовища прісних підземних вод в адмінмежах Софіївської та Яснозірської 

сільських рад Черкаського». 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 9). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

  Якименко С.В., який поінформував депутатів про діяльність ТОВ 

«Пономар», та наголосив, що для отримання спеціального дозволу на 

користування надрами товариство має всі необхідні нормативні документи до 

відповідності вимог законодавства та рішення Яснозірської сільської ради від 

06.10.2015 № 57-4/VI «Про надання погодження ТОВ «ПОНОМАР» для 

отримання спеціального дозволу на геологічне вивчення та дослідно-

промислову розробку родовища прісних підземних вод, що розташоване в 



с.Яснозір’я Черкаського району, рішення Софіївської сільської ради від 

20.10.2015 № 51-9 «Про надання погодження ТОВ «Пономар» для отримання 

спеціального дозволу на геологічне вивчення та дослідно-промислову 

розробку прісних підземних вод, що розташоване в с. Софіївка Черкаського 

району та рішення Черкаської районної ради від 19.02.2016 № 4-19/VII «Про 

отримання ТОВ «ПОНОМАР» спеціального дозволу на користування надрами 

з метою геологічного вивчення. 

 

В обговоренні взяли участь: Омаргалієв К.С., Чен В.Є., Морозюк М.О., 

Ніжніков В.М., Полозов В.О., Волкович В.М. 

 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення                                 

та рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 10). 

  „За“ -  9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

6.СЛУХАЛИ: 

Звягінцеву О.М., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

території та об’єкти природно-заповідного фонду області» та відповіла на 

запитання депутатів.  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 11). 

 

Ніжніков В.М. запропонував підтримати проект рішення                                        

та рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 12). 

 

  „За“ -  10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

7.СЛУХАЛИ: 

 Звягінцеву О.М., яка поінформувала членів комісії про стан виконання 

програми «Про обласну програму вилучення, утилізації, знищення та 

знешкодження непридатних або заборонених до використання пестицидів і 

агрохімікатів та тари від них на 2014 – 2015 роки», затвердженої рішенням 

обласної ради від 17.04.2014 № 31-4/VI. 

 Текст інформації додається до протоколу (додаток 13). 

 

Ніжніков В.М. запропонував інформацію про виконання програми 

вилучення, утилізації, знищення та знешкодження непридатних 

або заборонених до використання пестицидів і агрохімікатів та тари від них на 

2014 – 2015 роки», затвердженої рішенням обласної ради від 17.04.2014 № 31-

4/VI взяти до відома та погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 

17.04.2014 № 31-4/VI «Про обласну програму вилучення, утилізації, знищення 

та знешкодження непридатних або заборонених до використання пестицидів і 



агрохімікатів та тари від них на 2014 – 2015 роки», зі змінами, у зв’язку із 

закінченням терміну його дії.  

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 14). 

 

  „За“ -  10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

8.СЛУХАЛИ: 

 Звягінцеву О.М., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення 

«Про обласну програму вилучення, утилізації, знищення та знешкодження 

непридатних або заборонених до використання пестицидів і агрохімікатів та 

тари від них на 2014 – 2015 роки», затвердженої рішенням обласної ради від 

17.04.2014 № 31-4/VI . 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 15). 

 

В обговоренні взяли участь: Ніжніков В.М., Морозюк М.О., Чен В.Є. 

 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення                                               

та рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 16). 

 

  „За“ -  10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

9.СЛУХАЛИ: 

Шевчука М.П., який ознайомив членів комісії з проектом рішення                    

«Про комплексну програму забезпечення функціонування та розвитку 

мобілізаційної готовності та мобілізації, фінансування заходів, спрямованих 

на підвищення рівня бойової готовності військових частин Збройних Сил 

України, Національної гвардії України та Державної прикордонної служби 

України на 2016 – 2017 роки».  

 Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 17). 

 

В обговоренні взяли участь: Омаргалієв К.С., Морозюк М.О., Чен В.Є. 

 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення                                  

та рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 18). 

 

  „За“ -  9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

10.СЛУХАЛИ: 

 Волковича В.М., який ознайомив членів комісії з проектом рішення 

«Про екологічну стратегію Черкаської області до 2020 року». 

 



ВИСТУПИЛИ: 

 Чорний М.Г., який поінформував депутатів зі змістом та основними 

пріоритетними напрямками внесення змін в частині екології до «Стратегії 

Черкаської області до 2020 року». 

 Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається                                

до протоколу (додаток 19). 

 

В обговоренні взяли участь: Омаргалієв К.С., Звягінцева О.М.,                 

Морозюк М.О., Чен В.Є., Полозов В.О. 

 

 Омаргалієв К.С. запропонував рекомендувати депутатам фракції                   

ВО «Свобода» обласної ради спільно з управлінням екології та природних 

ресурсів облдержадміністрації доопрацювати проект рішення «Про екологічну 

стратегію Черкаської області до 2020 року» та розглянути питання  про 

екологічну стратегію Черкаської області до 2020 року на наступному засіданні 

постійної комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 20). 

 

  „За“ -  9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

11.СЛУХАЛИ: 

Омаргалієва К.С., який ознайомив членів комісії з листом Київського 

еколого-культурного центру щодо підготовки проекту рішення обласної ради 

про заборону санітарних рубок в об’єктах природно-заповідного фонду.  

Текст листа додається до протоколу (додаток 21). 

 

В обговоренні взяли участь: Омаргалієв К.С., Звягінцева О.М.,                  

Морозюк М.О., Чен В.Є. 

 

ВИРІШИЛИ: у зв’язку з тим, що до Закону України «Про природно-

заповідний фонд України» не внесені зміни щодо передачі повноважень 

територіальних органів центрального органу виконавчої влади в галузі 

охорони навколишнього природного середовища обласним державним 

адміністраціям вважати недоцільним внесення на сесії обласної ради розгляд 

питання щодо введення мораторію на вирубку лісів у межах природно-

заповідного фонду Черкаської області. 

 

Висновок додається до протоколу (Додаток 22). 

 

  „За“ -  9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

12.СЛУХАЛИ: 

 Редька Р.В., який поінформував членів комісії щодо ситуації по                    

вул. Орбіта села Вітове Чигиринського району та запропонував підтримати 

його пропозиції по зверненню до виконавчих органів влади та місцевого 



самоврядування щодо вирішення проблемних питань  вул. Орбіта села Вітове 

Чигиринського району. 

Текст листа додається до протоколу (додаток 23). 

 

 Омаргалієв К.С., запропонував членам комісії підтримати пропозиції 

члена комісії Редька Р.В. з рекомендаціями про звернення до органів 

виконавчих влади та місцевого самоврядування щодо вирішення проблемних 

питань  вул. Орбіта, села Вітове Чигиринського району. 

 

ВИРІШИЛИ:  

 1. Інформацію щодо вивчення питання з приводу ситуації вул. Орбіта, 

села Вітове Чигиринського району взяти до відома. 

 2. Підтримати пропозиції члена комісії Редька Р.В. про звернення до 

органів виконавчих влади та місцевого самоврядування щодо вирішення 

проблемних питань  вул. Орбіта, села Вітове Чигиринського району. 

 

Висновок додається до протоколу (Додаток 24). 

 
  „За“ -  9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

   

13.СЛУХАЛИ: 

 Омаргалієва К.С., який ознайомив членів комісії з листом від 16.03.2016  

№05-06/3 постійної комісії обласної ради з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики.                     

Копія листа додається до протоколу (додаток 25). 

 

В обговоренні взяли участь: всі члени комісії  

 

ВИРІШИЛИ:  

 1. Лист постійної комісії обласної ради з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики від 15.03.2016 № 05-06/3 щодо 

виділення коштів з природоохоронного фонду обласного бюджету на об’єкти 

розташовані в Лисянському районі взяти до відома. 

 2. Питання про розгляд листа знати з порядку денного засідання 

постійної комісії. 

 

Висновок додається до протоколу (Додаток 26). 

 

  „За“ -  9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

14.СЛУХАЛИ: 

 Омаргалієва К.С., який ознайомив членів комісії з резолюцією 

протестної акції щодо будівництва птахофабрик у Чигиринському районі.  

 Текст листа додається до протоколу (додаток 27). 

 

В обговоренні взяли участь: всі члени комісії 



ВИРІШИЛИ:  

 1. Резолюцію протестної акції щодо будівництва птахофабрик у 

Чигиринському районі взяти до відома. 

 Висновок додається до протоколу (Додаток 28). 

 

  „За“ -  9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

 

 

Голова  комісії                                                                               К. Омаргалієв 

 

Секретар комісії                                                                             Г. Плічко  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


